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Verslag raad van commissarissen
Voor EI-VEB was 2021 bestuurlijk een jaar van transitie. In juli is er een nieuwe raad van 

commissarissen aan getreden en op 1 oktober is directeur Paul Koster  opgevolgd door 

Gerben Everts. Met deze benoemingen is er een solide basis om samen met het EI-VEB-team 

het goede werk voort te zetten en de opdracht van EI-VEB verder invulling te geven.  

De aandacht voor en binding met onze leden is daarbij voor ons van groot belang. 

Op 21 juni 2021 heeft onze Algemene Ledenvergadering 
plaatsgevonden. Zonder commissarissen, als gevolg het 
medio juni onverwacht en collectief terugtreden van de 
raad. Daarvoor heeft deze raad het jaarverslag en jaar-
rekening over 2020 goedgekeurd, met een positief verslag 
van zowel de raad van commissarissen als de audit 
 commissie. De ledenvergadering stemde op 21 juni voor 
alle agendapunten (inclusief décharge bestuur en jaar-
rekening). Dit op de decharge voor de raad van 
 commissarissen na.

Na het terugtreden is met voorrang gezocht naar 
 gekwalificeerde nieuwe kandidaten voor de raad van 
 commissarissen met relevante kennis van beleggen. 
 Tijdens een Bijzondere Algemene Ledenvergadering op 
26 juli 2021 zijn Steven ten Have en George Möller 
 voorgedragen en benoemd. De bereidheid om zich voor 
EI-VEB in te zetten komt voort uit het belang dat zij 
 toekennen aan het maatschappelijke nut en de reputatie 
van EI-VEB. Tevens is hun bereidheid een reflectie van 
het vertrouwen in de toenmalige bestuurder Paul Koster, 
EI-VEB-directie en -medewerkers. De nieuwe leden van 
de raad van commissarissen hebben zich zowel binnen als 
buiten EI-VEB breed laten voorlichten. 

Paul Koster is formeel op 68-jarige leeftijd op 1 oktober 
2021 teruggetreden als algemeen directeur. Tot eind 2021 
heeft Paul EI-VEB, commissarissen en directie, als 
 adviseur terzijde gestaan. Vanuit een groep van gekwalifi-
ceerde geïnteresseerden, bekend via het eigen EI-VEB- 
netwerk, hebben we na ampele overwegingen 
 Gerben Everts gevraagd en bereid gevonden Paul Koster 
als algemeen directeur op te volgen. Gerben zijn achter-
grond als AFM-bestuurder en zijn eerdere ervaring bij 

APG, de Europese Commissie en het ministerie van 
Financiën maken hem zeer geschikt als algemeen 
 directeur van EI-VEB. Gerben is met ingang van 
1  oktober 2021 in dienst getreden. 

De historisch zo gegroeide omvang van de raad van 
 commissarissen kwam ons wat vreemd voor gelet op 
de omvang van de EI-VEB organisatie als geheel. 
De raad van commissarissen kan wat ons betreft kleiner 
in aantal en compacter zijn dan statutair is voorzien. 
 Daarbij zijn wij van mening dat het aantal van drie doel-
matig is. Op basis van drie leden rest er nog een vacature. 
Wij menen dat wij met Marleen Janssen Groesbeek een 
geschikte kandidate hebben gevonden, die we graag bij de 
Algemene Ledenvergadering aan u ter benoeming willen 
voordragen. Marleen Janssen Groesbeek representeert een 
deskundigheid die complementair is aan die welke de 
twee andere leden vertegenwoordigen en die zeer past bij 
de doelstelling van EI-VEB. Wij zullen voorafgaand aan 
de Algemene Ledenvergadering haar kandidatuur nader 
motiveren. De statutenwijziging die verbonden is met de 
andere omvang van de raad, zal dan eveneens aan u ter 
goedkeuring worden voorgelegd.

Na ons aantreden hebben we buiten en rond de 
 vergaderingen veelvuldig en intensief contact gehad en 
overlegd met Paul Koster, respectievelijk Gerben Everts. 
Daarnaast zijn er twee formele rvc-vergaderingen 
geweest, in het bijzijn van de bestuurder en de twee 
adjunct-directeuren. In die vergaderingen is een taak-
verdeling binnen de raad afgesproken waarbij Steven ten 
Have zal optreden als voorzitter en George Möller het 
voorzitterschap van de audit commissie voor zijn rekening 
zal nemen. Er hebben nog informele gesprekken plaats-


